
PROTOKOL nr 47/18
z posicdzcnia Komisji Porzijdku i Bczpicczcnstwa Publiczncgo Rady Gminy Jasicnica

w dniu 27 lipca 2018 roku od godziny 8.00 do 9.30
w sali 201 Urz^du Gminy Jasicnica

Obecni na posiedzeniu:

Czlonkowie Komisji Porzqdku i Bezpieczenstwa Publicznego

Pracownik Referatu BRG

wg list obecnosci
(zal. nr 1 do protokolu)
Pani Barbara Binda-Bazyl

Proponowany porzqdek posiedzenia:
Przywitanie i otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie proponowanego porzqdku posiedzenia i jego przyj^cie.
Przyj^cie protokolu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

1.
2.
3.

4. Rozpatrzenie spraw wniesionych.
5. Wolne wnioski.

6. Zakonczenie posiedzenia.

Ad. 1
Otwarcia posiedzenia dokonal przewodnicz^cy Komisji Porz^dku i Bezpieczeiistwa

Publicznego Pan Tadeusz Kus, ktory przywital przybylych gosci i radnych.
Ad. 2

Przewodnicz^cy Komisji przedstawil proponowany porzqdek posiedzenia. ZwrocU si? do
czlonkow Komisji z pytaniem czy sq propozycje zmian do porzqdku obrad. Nikt nie zglosil zmian
i przedstawiony porz^dek posiedzenia zostal w wyniku gtosowania przyj^ty - 5 glosow ,,za".
Ad. 3

Czitonkowie Komisji zapoznali si? z protokolem posiedzenia Komisji Porz^dku i
Bezpieczenstwa Publicznego, ktore odbyl'o si? w dniu 20 czerwca 2018 roku. Protokol w wyniku
glosowania zostal przyj^ty - 3 glosy ,,za'\ 2 glosy ,,wstrzymuJ4ce".
Ad. 4

Pani Barbara Binda-Bazyl inspektor w Referacie Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego
przedstawila realizacj^ wnioskow z poprzednich posiedzeii a nast^pnie omowila wniesione
wnioski:

Komisariatu Policji w Jasienicy w sprawie ustawienia znaku B-l ,,zakaz ruchu w obu
kiemnkach" wraz z tabliczk^ umieszczon4 pod znakiem o tresci ,,Nie dotyczy pojazdow UG
w Jasienicy i stuzb porz4dkowych" na drodze Rajska w Mi^dzyrzeczu Dolnym (teren Strefy)
lub zabezpieczenie wjazdu na wskazanq drog<? np. szlaban.em uniemozliwiaj^cym wjazd -
czlonkowie Komisji zaproponowali ustawienie znaku B-l z tabliczk^ ^^obowi^zuje od godziny
21.00 do 6.00" - 5 glosow ,,za",
w sprawie ustawienia znaku D-4a na odcinku wjazdu na drog? Gajowa z drogi Stawowa w
Rudzicy - 5 glosow ,,za",

w sprawie oznakowania drag Krotka i Sloneczna w Jasienicy znakami D-1 ,,droga z
pierwszenstwem", B-43 ,,strefa ograniczonej pr^dkosci do 30 km/h", B-44 ,,koniec strefa
ograniczonej pr^dkosci do 30 km/h, B-20 ,,stop", A-7 ,,ust4p pierwszenstwa" - czlonkowie
Komisji ustalili, ze zgloszone uwagi zostan^ przekazane projektantowi celem ewentualnego
uwzgl^dnienia podczas opracovvywania organizacja ruchu dla solectwa Jasieiiica,
Solectwa Mi^dzyrzccze Dolne w sprawie ustawienia luster oraz znakow drogowych -
czlonkowie Komisji udali si? na wizj^ w terenie w trakcie, ktorej ustalono:
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w zakresie wnioskowanych luster:
1) droga Floriana - pozostawiono bez rozpatrzenia do czasu ustalenia doktadnego miejsca

montazu lustra,

2) skrzyzowanie drogi Zagrodowej z drog4 Na W^gry - podtrzymano ustalenia z poprzedniej
Komi sji,

3) droga Graniczna kolo posesji 56 - pozytywnie zaopiniowano ustawienie lustra,
4) droga Radosna kolo posesji 43 - nalezy sprawdzic granice drogi i wyciqc tuje rosn^ce w

pasie drogi, co powinno poprawic widocznosc na drodze,
5) droga Radosna kolo posesji 130 - wniosek niezasadny,
w zakresie znakow drogowych:
1) droga Radosna od strony drogi Mazancowicka - zaproponowano ustawienie znaku B-33

ograniczaj^cego pr^dkosc do 40 km/h,
2) droga Radosna od strony drogi Starobielska - zaproponowano ustawienie znaku B-33

ograniczaj^cego pr^dkosc do 40 km/h,
3) droga Zrodlana - wniosek o ustawienie znaku A-7 ,,ustqp pierwszenstwa" nalezy

skierowac do Zarz^du Drog Powiatowych w Bielsku-BiaIej,
4) droga Miodowa - pozytywnie zaopiniowano ustawienie znaku D-4a ,,droga bez

przejazdu",

5) droga Sadowa - zaproponowano ograniczenie tonazu na tejze drodze do 3,5 tony.
- 5 etosow ,,za".

wniosek Sotectwa Mi^dzyrzecze Gome w sprawie wykonania barier ochronnych na drodze
Rzemieslnicza oraz drodze Grabinka - czlonkowie Komisji po dokonaniu wizji
zaproponowali ustawienie przy drodze Rzemieslnicza znaku A-30 ,,inne niebezpieczenstwa"
z tabliczkc^ ,,Brak pobocza" oraz ustawienie przy drodze Grabinka w okolicy potoku tablicy
prowadz^cej U-3d - - 5 glosow ,,za".

Ad. 5

Radny Tadeusz Kus zawnioskowal o ustawienie dwoch znakow B-35 ,,zakaz postoju" z
tabliczk4 ,,powyzej 10 minut" na poboczu przed ZSP w Mazancowicach - 5 glosow ,,za".

Radny Stanislaw Cebulak zawnioskowal o ograniczenie tonazu do 3,5 tony na drodze
gminnej na Zagorze w Grodzcu. Zawnioskowa} rowniez o skierowanie pisma do Zarz^du Drog
Wojewodzkich w sprawie odtworzenia znaku D-42 ,,obszar zabudowany" przy drodze Cieszynska
w Grodzcu - 5 glosow ,,za".

Radna Maria Bury ponowila wniosek w sprawie ustawienia tablicy ,,Uwaga dzieci" przy
wyjezdzie z lasu na teren boiska w Bierach.

Nikt z radnych nie zglaszal wnioskow ani zapytan.
Ad. 6

Na tym posiedzenie zakonczono.
Przewodnicz^cy Komisji

Porz^dku i Bezpieczenstwa
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